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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgy űlésről szóló 2012. évi OVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli
kérdést kívánok intézni a Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Milyen hatással vannak a ciprusi események a magyarországi cégek üzleti érdekeire? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A ciprusi kormány — az Európai Unió javaslatára — több olyan intézkedést is hozott, amel y
érzékenyen érintette a ciprusi bankszámlával rendelkező külföldi cégeket . Az intézkedések
jelenleg is folynak, ennek kapcsán kérdezem Tisztelt Miniszter Urat:

Tudomása szerint mely magyarországi vállalatok érintettek az intézkedésekben é s
mekkora kár érte őket?
Mit tesz a minisztérium annak érdekében, hogy a tranzakciós illeték áthárítása és
egyéb okokból pénzügyeiket külföldre menekítő magyar cégek ismét
Magyarországon intézzék a bankügyeiket? Különösen érdekes ez a ciprusi
intézkedésekben érintett cégek esetén.
Közbenj árt-e a kormány Cipruson a magyar cégek üzleti érdekeinek védelmében ,
és ha igen, milyen módon tette ezt ?
Célravezető, jó módszernek tartja-e Miniszter Úr az Európai Unió által javasolt, a
ciprusi kormány által tett intézkedéseket ?
Mi a véleménye Miniszter Úrnak, milyen hatással lesznek a ciprusi intézkedések
az Európai Unió bankrendszerére és az abba vetett bizalomra ?

Szíves válaszát várom, melyet előre is köszönök!

Budapest, 2013 . március 29.
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